

## “中國人民解放軍駐澳門部隊氹仔軍營開放日”

敬啟者：

為慶祝“五·一國際勞動節”，本校將參與“中國人民解放軍駐澳門部隊氹仔軍營開放日”活動，有關活動安排如下：

日期: 2019年5月2日(星期四)

集合安排: 當日學生如常返校，在課室集合，由班主任點名，並按指示乘坐本校安排的巴士前往氹仔軍營，活動後約 12:30 回到學校解散，下午學生照常上課。

對象: 初一丙、丁及英中一丙、丁班的學生(請穿著整齊學校運動服)

地點: 中國人民解放軍駐澳門部隊氹仔軍營(氹仔望德聖母灣大馬路 708 號)

此次活動能增進駐軍與學生的相互交流與溝通，相信 貴家長亦樂意支持和配合。

肅此函達，並頌

日安！

此致

貴家長 / 監護人台啟

校務處

2019年4月29日

✂

回條

(請填妥回條於兩天內呈與班主任存錄)

敬覆者：頃接 貴校通告(29-04-2019)，藉悉有關事宜。此覆

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_ 學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

粵華中學

**YUET WAH COLLEGE**

2018 - 2019

29<sup>th</sup> April, 2019

## "Open Day of the People's Liberation Army Macau Garrison"

Dear Parents / Guardians,

To celebrate Labour Day (1<sup>st</sup> May) , we will organize JM1C 、 JM1D 、 F1C and F1D students to go to the Open Day of the People's Liberation Army Macau Garrison on 2<sup>nd</sup> May, 2019 (Thursday).

The details are as follows:

Students, wearing school sports uniform, will come to school as usual in the morning and assemble in their respective classrooms. They will go by buses arranged by the school to the Garrison in Taipa and back with their class teachers around 12:30p.m. and dismissed at school. There will be regular lessons in the afternoon.

Thank you for your support and co-operation.

General Office

✂ -----

### ✂ Reply Slip ✂

(Please return the Reply Slip to the Form Master/ Mistress within two days after receiving this notice.)

Dear Sir,

I have read and noted the notice dated 29<sup>th</sup> April, 2019.

Class: \_\_\_\_\_ No: \_\_\_\_\_ Student's Name: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_